

Til stede: Eli, Are, Thor, Brage og Gry (referent)

Forfall: Grethe

Agenda:

2026-01 Godkjenning av referat fra styremøtet i november

Gjennomlest av Are. Godkjent.

2026-02 Kort om gjennomført førstehjelpsgrunnkurs

Thor og Eli deltok på kurset. Det var bra med mange 'caser'; man fikk kjenne litt på stresset, selv om det bare var øvelser. 'ABCDE' er en god hjelperegul i førstehjelp. Eli lager en kopi av disse og legger inn i HMS-sida. Førstehjelp er nyttig å øve på innimellom. På tur er hver og en padler ansvarlig for å ha med førstehjelpsutstyr. Klubben pålegger ikke TL ansvar for å ha med utstyr utover vanlig førstehjelpsutstyr.

2026-03 Årsmøte forberedelser

- Innkalling sendes ut innen 4. febr.
- Lokaler: Eli sjekker med Menstad Bydelshus, servering, osv. (Karjolen ønskes ikke da det her fortrinnsvis ønskes å servere pizza)
- Årsberetning - ferdigstilling og overleveres til kontrollkomiteen (Sten, Henning og Lisbeth Bolsøy): **Dato siste frist: 11. febr.** Eli og Gry ansvar for skrivearbeidet.
- Regnskap – ferdigstilling og over til kontrollkomiteen. 11. februar. Are og Gry
- Forslag til budsjett: Are og Gry møtes 14/1. Gry sjekker m Per C ang. maler i Excel.
- Dirigent og referent: Eli hører om Sten ønsker å påta seg jobben som dirigent. Thor foreslo at Gry (fra styret) kunne være referent, ved at mange klubber/idrettslag ofte bruker styrets sekretær/tilsvarende til referent-oppgaven. Gry sier ja til å påta seg oppgaven.
- Protokollunderskrivere kandidater forhøres om på årsmøtet.
- Turutvalg og aktivitetsutvalg: flyttes til neste styremøte

Påmelding til Årsmøtet via på Spond (Eli).

2026-04 Idrettens Online

Etter forrige styremøte ble Eli kontaktet av *Idrettens Online*, med tilbud til klubben om et system for bl.a. regnskap. Dette kan være interessant, også i forhold til klubbens hjemmeside; vi er sårbare her ved at det kun er Volker som kan hjelpe oss med denne. Eli ville ha med Gry på møtet pga. info om medl.register osv. Eli og Gry deltok i et digitalt møte 2.desember. Tilbudet listes i rammen nedenfor:

Årlig kostnad ca. 8000,- i tillegg til at medl.kont. ilegges et gebyr. Vi (Eli og Gry) opplever at tilbudet ikke svarer til klubbens behov for faktureringsystem, som er hva vi ser etter en løsning til. Are foreslår videre *Konta Faktura* som verktøy for klubben, hvor det koster kr. 50,- pr utsendte faktura. Dette er aktuelt å se nærmere på, da det er svært få eksterne fakturaer (1 fakt. i 2025) som sendes fra klubben. Styret innstiller til å avslå tilbudet fra Idrettens Online. Eli sender e-post til kontaktpersonen.

- **Hjemmeside og medlemsregister i ett** – enklere innmelding, oversikt og kommunikasjon
- **Booking-modul.** Vi har en automatisert bookingløsning for klubbhus, kajaker, utstyr, ressurser osv. Den kan rettighetsstyres slik at kun medlemmer kan bestille, og det er mulig å ta imot betaling.
- **Alt-i-ett-app** for medlemmer og tillitsvalgte.
- **En intuitiv løsning.** Vi har laget en løsning tilpasset idrettsfolk – ikke IT-folk.
- **Lettere kommunikasjonsflyt.** I tillegg til hjemmesiden kan man kommunisere med medlemmer via app, nyhetsbrev, e-post og SMS.
- **God arrangement-modul.** Gjør det lettere å skape aktivitet, med gode muligheter rundt påmelding, billettsalg m.m.
- **Enkelt regnskap.** Vi genererer få bilag, og bistår mer enn gjerne med å sende ut medlemskontingenter, treningsavgifter osv. Vi har også integrasjon med Fiken.
- **Automatiske purringer.** Vi sender ut automatiske purringer til utestående medlemskontingenter, både på e-post og SMS.
- **God support.** Vi er tilgjengelig alle hverdager 10-18, og bistår med det dere trenger hjelp til, både på telefon, e-post og videosamtale

2026-05 Vinterpadling

Det ble foreslått å koble dette til en bassengtrenings-søndag. Ares tar på seg oppgaven på 'sin' dag, 15. februar

2026-06 Årebyggekurs datofestes

Skolen (Skogmo) kan lånes på kveldstid. Klubben kjøper inn kvistfri gran. Et par forslag om gjennomføring ble diskutert: 3 onsdagskvelder, 1 hel dag (helgedag), 2 dager ila 1 uke. Datoene 3. og 5.mars sjekkes opp i fht. ledige lokaler. **Are** sjekker med Hansi. Det blir påmelding via Spond. Deltagere på kurset betaler egenandel for materialer. Forslag å invitere Bent Skauen (Havnomaden) Ansvar: **Are**

Eventuelt:

- Frodeastranda: problemer med kloakkutløp fra boliger på oversiden av hovedveien. Kommunen er på saken og skal følge opp overfor boligene på oversida.
- Mva-kompensasjon: GHPK fikk refundert kr 10.831,- Renteinntekter pr. 31.12.25: kr. 85,-
- Medl.kontingent sendes ut nå, 14 dagers bet.frist. Ev betalingspåminnelse sendes ut 1 – én – gang før årsmøtet (kontingent må være betalt for å ha stemmerett på årsmøtet). Styret innstiller til at medl.kontingent beholdes som den er også i 2027.
- HMS-håndboka bør justeres /forenkles. Vedlegg til Klubbhåndboka/Turutvalgets mandat må justeres /forenkles. Eli har laget et utkast som hun og Thor jobber videre med frem til neste styremøte.
- TL-samling i mars: Heidi Grimnes kommer innom på neste styremøte for å snakke nærmere om innholdet/gjennomføring av denne.

Neste styremøte: 11. februar. kl. 18, hos Thor

Møtet slutt 20.00